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Abstract (en)
The window frame (1) comprises rabbets for a window which is held there by vertical lateral and horizontal transverse laths in the upper and lower
parts of the frame. The lateral laths (8,9) are hollow to provide a housing for the edges of a blind (16) in front of the window. The blind can be moved
between a withdrawn position, in which it is held near the frame upper horizontal side (3) and an unfurled position in which it entirely covers the
window. The edges of the blind are engaged between the window (7) and the branch of the L sectioned lath parallel to the window. The blind is fixed
by its lower edge to an operating bar with an associated guide cord (20-21). The blind is fixed to an upper support (15) and the cord is fixed to a
lower part.

Abstract (fr)
Le châssis vitré est du type comprenant un cadre à feuillure pour au moins une vitre maintenue dans la feuillure par des parcloses latérales
verticales et par des parcloses transversales horizontales situées à la partie supérieure et à la partie inférieure du châssis. Il est caractérisé en ce
que les parcloses latérales (8 et 9), au moins, sont creuses afin de présenter un logement devant recevoir les marges d'un tablier (16) monté mobile
devant la partie vitrée du châssis entre une position d'effacement dans laquelle il est ramassé près de l'un des côtés du châssis, généralement le
côté horizontal supérieur (3), et une position de déploiement dans laquelle il recouvre entièrement ladite partie vitrée du châssis. <IMAGE>
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